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Výstavbe luxusného päťhviezdičkového hotela, ktorý chce v Barci postaviť za vyše 13 miliónov eur
spoločnosť Interhotel Košice, a.s., už nebude nič brániť. Najväčšiu prekážku odstránili mestskí poslanci,
keď schválili zmenu územného plánu mesta v Barci v lokalite tamojšieho parku. Mesto ju spracovalo na
podnet Krajského stavebného úradu, ktorý upozornil, že územný plán mesta nie je v súlade s územným
plánom zóny a dalo tým do poriadku hranice pamiatkovo chráneného areálu kaštieľa. Podľa starostu
mestskej časti Barca a súčasne mestského poslanca Františka Krištofa pripravovaná investícia zveľadí park
aj kaštieľ, ktoré chátrajú a na ich údržbu nemá mestská časť ani mesto peniaze. Ochranári protestujú, že
súčasťou projektu je aj výrub stromov. Podľa odborníkov stromy nie sú v chránenej časti parku, ide zväčša
o choré stromy a o náletové dreviny, o ktoré sa roky nikto nestaral. Po zmene územných plánov zóny Barca
a mesta, výrubu stromov už nič nebráni.
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